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sammanträde. 

Av Lena Larsson 

 

Det var första sammanträdet på den nya valperioden. Så vi startade med lite 

formalia.  

Tony Hansson valdes till rådets ordförande. 

Lena Larsson utsågs att justera dagens protokoll. 

Därefter presenterade alla ledamöterna sig och sin förening. 

 

Information om budget- och skuldrådgivning. 

Desire Turesson och Rafal Gasecki är de som hjälper till vid budget- och 

skuldrådgivning. De hjälptes åt att berätta om verksamheten. 

Man har inga väntetider. Första besöket används för att inventera intäkter, 

kostnader, om det finns utmätning m m. Finns det skulder hos Kronofogden. 

Det finns en del pensionärer som har/hade skulder hos Kronofogden. Några av dessa 

har fått skuldsanering. 

Annat man kollar är om det finns möjlighet till löneutmätning. Det innebär ett 

betalningsutrymme efter man betalat hyra, el, mat, fasta kostnader. Om det finns 

betalningsutrymme så dras detta fram till dess skulden är betald. Man kan begära 

anstånd om t ex behöver glasögon eller gå till tandläkaren.  

Om det inte finns betalningsutrymme ska man begära skuldsanering. Det är antingen 

Desire eller Rafal som kommunicerar med Kronofogden. Dessa hjälper hela tiden till 

med all nödvändig korrespondens. Det finns två typer av sanering. 5 år är det 

vanligaste. Två år ställer höga krav. Det innebär att du minst måste betala 2 400 

kr/månad. Skuldsanering kan man bara få en gång. 

När det gäller pensionärer kollar man så att bostadstillägg är sökt. Det är många som 

inte har sökt detta. Speciellt nu när hyrorna höjs. Dom informerar även om att söka 

pengar via fonder. 

Frågan kom om man lyder under sekretess? Så är det. Det är upp till var och en om 

man vill registrera sig. 



Desire och Rafal hjälper även till med att göra en budget. Sist varnar man för 

bedrägerier. Det är erfarenhet av att man har blivit av med sitt kapital. 

Reglemente för kommunala pensionärsrådet. 

Tony gick igenom reglementet. Det finns några justeringar som nu ligger för beslut i 

Kommunfullmäktige. 

Val av ledamöter i arbetsutskottet och val av vice ordförande. 

Lena Larsson, Roland Andersson från PRO och Eva Gunnarsson SPF Seniorerna 

utsågs att ingå i arbetsutskottet. Lena Larsson utsågs till vice ordförande. 

Övrigt. 

En fråga hade inkommit angående hur föreningarnas representanter i rådet tar upp 

olika frågor. Margareta Rempling, som skrivit frågan, var nöjd med svaret, efter 

genomgång av reglementet. 

Lena Larsson ställde frågor om sparåtgärderna. 

Eslövs kommun ska spara 100 miljoner. Tony svarade att anledningen var det 

pensionsavtal man tecknat som är inflationsbaserat. Ett ofördelaktigt el-avtal blev till 

före kriget i Ukraina som också påverkar. Alla investeringar blir högre. 

Vård- och Omsorg ska spara ca 25 miljoner. Hur detta kommer att påverka äldre vet 

man ännu inte. Man kommer i alla fall inte att öppna ytterligare en avdelning inom 

omsorgsboendet på Vårlöken. Man återkommer vid nästa sammanträde. 

Klart var att de nu finns kö till omsorgsboendet. Detta har skett sedan i höstas. 


